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Z A P I S N I K  

redovne godišnje skupštine Udruge upravnih i birotehničkih škola RH, održane 23. travnja 
2016. u sjedištu Udruge, Zagreb, Prilaz baruna Filipovića 30. Početak 10,00 sati.  

Prisutni:  Jadranka Grubor, Gimnazija i strukovna škola Jurja Dobrile, Pazin, 
Radoslava Gregov, Ekonomsko-birotehnička i trgovačka škola Zadar, 
Ljerka Bogdan, Ekonomska i trgovačka škola Čakovec, 
Suzana Đurđević, Ekonomska i trgovačka škola, Dubrovnik, 
Ljerka Zlatić, Ekonomska škola Mije Mirkovića Rijeka, 
Lidija Pačić, Ekonomsko-birotehnička škola Slavonski Brod, 
Mirjana Gojanović, Ekonomska škola Šibenik, 
Štefica Erdec, Gospodarska škola Varaždin, 
Bojana Mić, Ondina Mesar, Marica Piršlin, Upravna škola Zagreb, 
Biserka Marčiko, Ekonomsko-turistička škola, Karlovac, 
Renata Drobec Munić, Centar za odgoj i obrazovanje Dubrava, Zagreb, 
Lovrenka Franceshi, Mirjana Pavić, Ekonomsko-birotehnička škola, Split, 
Ivanka Jareb, Ekonomska i birotehnička škola Bjelovar 

 
Ostali prisutni: Laura Grubišić, ravnateljica - Ekonomska škole Mije Mirkovića Rijeka, 

Suzana Hitrec, ravnateljica – Upravna škola Zagreb,  
                          Elisabetta Fortuanto 
           

Zapisničarka: Marica Piršlin 

Ondina Mesar, predsjednica Udruge pozdravlja prisutne i gošće: Elisabettu Fortunato, 
donedavno višu stručnu savjetnicau u sektoru Ekonomija, trgovina i poslovna 
administracija, a sada zaposlenu u MZOŠ-u na poslovima vezanim za Hrvatski 
kvalifikacijski okvir, zatim Lauru Grubišić, ravnateljicu Ekonomske škole Mije Mirkovića iz 
Rijeke i Suzanu Hitrec, ravnateljicu Upravne škole Zagreb. 

Predsjednica utvrđuje da postoji kvorum za održavanje skupštine Udruge i predlaže 
sljedeći 

DNEVNI RED: 

1.) Verifikacija zapisnika sa prethodne skupštine od 18. 4. 2015. godine 

2.) Verifikacija mandata novih članova Udruge 

3.) Godišnje izvješće predsjednice Udruge za 2015. godinu 

4.) Financijsko izvješće za 2015. i plan za 2016. godinu, donošenje odluke o isplati 
honorara predsjednici i tajnici Udruge 

5.) Aktualna problematika 

a) Formiranje radne skupine za izradu standarda zanimanja i kvalifikacija 

b) Formiranje vježbeničkog ureda 

c) Stručni ispiti - priprema 

Predloženi dnevni red jednoglasno prihvaćen. 
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Ad. 1. 

Verifikacija zapisnika s prethodne Skupštine  

Predsjednica Udruge, Ondina Mesar, pročitala je zapisnik Skupštine održane 18. 4. 2015. 
u Zagrebu. Zapisnik je dostupan na web stranici Udruge. 

Zaključak 

Zapisnik Skupštine Udruge od 18. travnja 2015. jednoglasno je prihvaćen. 

Ad. 2. 

Verifikacija mandata novih članova Skupštine Udruge 

Predsjednica informira prisutne da je Ekonomsko-birotehička škola iz Splita imenovala 
svoje predstavnice u skupštinu Udruge i to: Mirjanu Pavić, Lovrenku Franceschi i Gordanu 
Dundić. 
Gospodarska škola iz Varaždina dostavila je novu odluku o zastupanju u Udruzi. Tako je 
umjesto kolegice Mire Šincek imenovana kolegica Štefic Erdec. 

Zaključak 

Jednoglasno su verificirani mandati novih članica u skupštini Udruge i to: iz Gospodarske 
škole Varaždin - Štefica Erdec, a iz Ekonomsko-birotehničke škole Split - Mirjana Pavić i 
Lovrenka Franceschi. 

Ad. 3. 

Godišnje izvješće predsjednice skupštine Udruge za 2015. godinu 

Predsjednica Udruge informira prisutne da su odobrena tri pomoćna nastavna sredstva u 
prošloj godini i to udžbenici za Upravni postupak 3, Upravni postupak 4 i Radno pravo 
koje smo na početku školske godine 2015/2016 preporučili za rad. Povratno imamo  
izvrsne informacije od nastavnika koji ih koriste u nastavi. 

Predsjednica informira prisutne da su za pripremu novih nastavnih materijala oformljene 
dvije radne skupine i to za Uvod u državu i pravo te za Ustavni ustroj RH. Radna skupina 
u sastavu: Mirjana Gojanović, Radoslava Gregov i Ivanka Jareb, radile na objedinjavanju 
materijala za Uvod u državu i pravo. Radna skupina nije se usuglasila oko izrade 
materijala. Radoslava Gregov i Vesna Pegan su objedinile svoje materijale iz Uvoda u 
državu i pravo i ponudile Udruzi na izdavanje što je podržano od strane članica Udruge.  
Radna skupina u sastavu: Lovrenka Franceschi i Ivanka Jareb za Ustavni ustroj RH još 
rade na materijalu. 
Zbog čestih izmjena zakona za nastavni predmet Uvod u obiteljsko pravo odgođene su 
aktivnosti oko objedinjavanja nastavnih materijala. 

Zaključak 

Jednoglasno je prihvaćen izvještaj o radu za 2015. godinu. 

Ad 4. 

Financijski izvještaj za 2015. godinu i plan za 2016. godinu, te donošenje odluke o isplati 
honorara predsjednici i tajnici Udruge za 2015. godinu. 
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Ondina Mesar, podnijela je financijsko izvješće za godinu 2015. Prema podatcima 
dobivenim od našeg knjigovodstvenog poslujemo pozitivno. Iz izvještaja knjigovodstvenog 
servisa vidljivo je da nekim školama članarinu podmiruje županija.  
Stanje na računu je sljedeće: ukupni izdatci iznose 12.045,45 kuna u što su uključeni 
troškovi knjigovodstvenog servisa, troškovi kancelarijskog materijala, poštanske usluge, 
reprezentacija. Trenutno stanje računa je 20.687,60 kuna. Za posao predsjednice i tajnice 
Udruge do sada je isplaćivan honorar u visini 1.200,00 kuna neto svakoj za proteklu 
godinu. Važno je napomenuti da bez obzira da li je podmirena članarina ili ne nismo odbili 
ni jednoj školi suradnju ni članstvo u Udruzi jer smatramo da je to privremeno. 
Ponude za članarinu za 2016. godinu dostaviti ćemo u svibnju.  

(Pisani izvještaj knjigovodstvenog servisa u prilogu ovom zapisniku.) 

Zaključak 

Jednoglasno je prihvaćen financijski izvještaj za 2015. Članarina za 2016. godinu ostaje 
1.000,00 kuna kao i do sada.  
Odobrava se isplata honorara za predsjednicu i tajnicu Udruge u iznosu od 1.200,00 kuna 
neto svakoj. 
 

Ad 5. 

Aktualna problematika 

a) Formiranje radne skupine za izradu standarda zanimanja i kvalifikacija 

Suzana Hitrec, ravnateljica Upravne škole Zagreb, predlaže da se u Udruzi oformi radna 

skupina koja će izraditi standard zanimanja bez obzira što još nije formirano sektorsko 

vijeće. Metodologija za izradu standarda je poznata. Osim standarda zanimanja potrebno 

je raditi i na standardu kvalifikacija. Potrebno je razmisliti da li da se naša dosadašnja 

zanimanja objedine u jedno. Zatim da se zbog djece s poteškoćama razmislimo o 

trogodišnjem zanimanju kao i o proširenju na petogodišnje zanimanje. 

Elisabetta Fortunato informira prisutne da će sektorsko vijeće (XIX. Pravo, politologija, 

sociologija, državna uprava i javni poslovi) vrlo brzo biti imenovano od strane ministra jer 

su prijedlozi kompletirani još u prosincu 2015. što će uvelike pomoći pri izradi standarda 

zanimanja i kvalifikacija. Unutar vijeća imenovati će se dodatne radne skupine gdje 

svakako i vaši predstavnici trebaju biti uključeni. 

Zaključak 

Radnu skupinu za izradu standarda zanimanja i kvalifikacija čine: Radoslava Gregov, 

Ekonomsko birotehnička škola Zadar, Ljerka Bogdan, Ekonomska i trgovačka škola 

Čakovec,  Mirjana Pavić, Ekonomsko-birotehnička škola Split i Ondina Mesar, Marija 

Hazdovac (pedagoginja) iz Upravne škole Zagreb. 

b) Formiranje Vježbeničkog ureda 
 
Suzana Hitrec, predlaže imenovanje radne skupine za formiranje Vježbeničkog 
ureda. Rad u vježbeničkom uredu uvelike bi pridonio osuvremenjivanju nastave i 
educiranosti naših učenika. 
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Zaključak 

Radnu skupinu za formiranje Vježbeničkog ureda čine: Suzana Đurđević, ravnateljica 

Ekonomske i trgovačke škole, Dubrovnik; Bojana Mić i Nikolina Vicković iz Upravne škole 

Zagreb; Ivanka Jareb i Tatjana Franjčić Mikulić iz Ekonomske i birotehničke  škole 

Bjelovar. 

c) Stručni ispiti – priprema 

Suzana Hitrec, informira prisutne o lošoj pripremljenosti pripravnika koji dolaze na stručni 

ispit unatoč pripremljenim materijalima koji su dostupni pripravnicima. Poznato je da su 

pripravnici, obzirom na svoju struku, dužni proći pedagoško-psihološku edukaciju koja je 

samo jedan od uvjeta za polaganje stručnog ispita. Mentori u školi trebaju više raditi s 

pripravnicima. Položenim stručnim ispitom nastavnici početnici dobivaju još jednu dodatnu 

kvalifikaciju i od njih se očekuje veća pripremljenost. 

Štefica Erdec iz Gospodarske škole Varaždin ističe da je vrlo teško pomoći pripravnicima 

jer nerado slušaju upute. 

Lidija Pačić iz Slavonskog Broda ističe da kolege pripravnici kad polože pedagoško 

psihološko obrazovanje misle da su spremni za polaganje stručnog ispita, a da ne slušaju 

mentore i njihove preporuke što još trebaju naučiti za stručni ispit (npr. poznavanje 

propisa iz područja obrazovanja). 

 

Dovršeno u 11,00 sati. 

 

ZAPISNIČARKA PREDSJEDNICA SKUPŠTINE 

Marica Piršlin, v.r. Ondina Mesar, v.r. 


